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اگر من آخوند پشت این تریبون هستم و یا شما آخوند در راس قوه اجرایی هستید به برکت خون شهداست، در غیر این صورت

دنیا به آخوند نیاز نداشت.

رئیسجمهور افرادی مومن و ولایتمدار معرفی کند؛ 

خطیب موقت نماز جمعه تهران گفت: رئیسجمهور در معرفی کابینه افرادی مومن، معتقد، ولایتمدار و بیتعصب به جناح را
معرفی کند.

به گزارش اسپادانا خبر، حجتالاسلام کاظم صدیقی امام جمعه موقت این هفته نماز جمعه عبادی سیاسی تهران در خطبه اول
با اشاره به موضوع آغاز دهه کرامت گفت: شفاعت حضرت زهرا(س) در بهشت یک شفاعت سری است. بهشیها وقتی وارد

بهشت میشوند منزلت خود را از آن بانو دریافت میکنند.

وی تحریمهای جدید آمریکا علیه ایران را مورد توجه قرار داد و گفت: این تحریمها تجمیع تحریمها قبلی نیست و خودشان هم
این را اعلام میکنند که تحریمهای جدیدی است و اشخاص و نهادهای جدید را تحریم کردند. همه مسئولین اجرایی، تقنینی و

قضایی همه گفتند که این تحریمها نقض روح و پیکره برجام است. رهبر انقلاب هم در همان آغاز مذاکرهها فرمودند که ما به
آمریکاییها اعتماد نداریم و اگر شرایط آن روز رعایت شده بود امروز این مشلات را نداشتیم.

امام جمعه موقت تهران با یادآوری این مطلب که در انتخابات اخیر گفته شد اگر فردی باشد که از نظر آنها ( آمریکا) انقلابی
است اینها به به همین دلیل تحریمها را تشدید میکنند و سایه جنگ به سراغ کشور میآید اما چنین نشد و حتی کسی آمد که

آنها تبلیغ میکردند و معذالک میبینید که آمریکاییها ذاتاً با دین ناسازگاری دارند، با اسلام تضاد دارند، ادامه داد: آمریکاییها از
ما راضی نخواهند بود، مگر اینکه ما را به نوکری برگردانند و تا اینها را آرزو دارند دست از ما برنخواهند داشت. راه علاج

مسئله اقتصاد مقاومتی و خودکفایی داخلی است.

حجتالاسلام صدیقی با تاکید بر اجرای اقتصاد مقاومتی اضافه کرد: نیروهای انقلابی را دلسرد نکنند و از ادارت بیرون نکنند. در
این مقطع باید همه، مسائلی را در راس امور قرار دهند که اولویت کشور باشد، ابتدا بازگشت به توصیههای قرآنی و مشی

پیامبر(ص) و ائمه اطهار(ع) در طول زندگیشان است. آنها دائما با مشرکین مبارزه کردند و عقب نشینی نکردند. سازش
نکردند و نترسیدند و اینها را قرآن کریم توصیه کرده است.

وی با بیان این مطلب که کشور با فضل الهی از نظر علمی و اقتصادی با عمل به وعدههای قرآن رو به جلو خواهد بود، به
موضوع تشکیل کابینه دولت داوزدهم اشاره کرد و گفت: من از رئیسجمهور محترم با همه وجودم درخواست میکنم قبلاز

آنکه رضای حزب و گروهی خودش را در این موضوع طلبکار کند توجه کند که بدهکار خدا هستید، لذا بدهکاری خودت را به
خدا و شهدا در اولویت اول قرار بده و بدانید اگر من آخوند پشت این تریبون هستم و یا شما آخوند در راس قوه اجرایی

هستید به برکت خون شهداست، در غیر این صورت دنیا به آخوند نیاز نداشت و سیاستمداران پیچیده با همان مدل میماندند و
حکومت میکردند اما آخوند یعنی مظهر پاکی و اعتلای دین و نجات بشریت و جوانان.

خطیب موقت نماز جمعه تهران با توصیه این مطلب که رئیسجمهور در معرفی کابینه افرادی مومن، معتقد، ولایتمدار و
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بیرنگ و بیتعصب به جناح و متعصب در اعتقادات حقه باشند، را معرفی کند، وزراتخانههای علوم و آموزش و پرورش را مورد
توجه قرار داد و افزود: آقای رئیسجمهور محترم این دین امانت است، انقلاب امانت است، جوانها امانت ما هستند؛ کسانی

را بگذارید که دغدغه دین و اخلاق داشته باشند، دغدغه پیشرفت کشور را داشته باشند.

وی در بخش پایانی سخنانش با تبریک پیروزی حزباالله لبنان در منطقه عرسال خاطر نشان کرد: همه حامیان ظالم دماغشان
به خاک مالیده خواهد شد. مردم یمن هم در اوج گرفتاری هستند اما پیروزی نهایی از آنِ مظلوم خواهد بود. شلیک و اصابت
موشک یمن به هدف، نشانه پیروزی است و آمریکا و اذناب آنها رو به افول هستند، آنها شکستهای دیگری خواهند داشت.

به گزارش تسنیم، حجتالاسلام صدیقی در خطبه اول نماز جمعه تهران با تاکید بر مسئله تقوا و نماز اظهار داشت: خدا نور
آسمانها و زمین است و همه جا حضور دارد، هیچ نجوایی، صحبت خصوصی و مجلس سری نیست سه نفر باشند که چهارمیش

او نباشد. نه کمتر و نه بیشتر؛ هو معکم. از حضور خدا نمیتوانیم غایب باشیم و او همه جا حضور دارد.

وی افزود: دنیا هواس ما را پرت کرده، آدم مست وقتی عربده میکشد به اطرافش توجه ندارد، اما وقتی مستیش برطرف
میشود خجالت میکشد. برای همین گفته شده در حالت مستی نزدیک نماز نشوید. کسانی هم که مست شهوت، مست قدرت

هستند، مست جلوههای ظاهری دنیا هستند و به این امور وهمی و خیالی خیره شدند نباید به نماز نزدیک شوند.

خطیب موقت نماز جمعه تهران در ذکر برکات نماز گفت: گناهکار وقتی با توجه سر نماز بیاید و عطش پاکی داشته باشد نماز
او را پاکیزه میکند و مشمول عفو الهی قرار میگیرد. همه چیز مقدمه یقین است و عبادت به انسان یقین میدهد. بالاتر از

خدا چیزی نیست و اگر خدا را داشته باشید چیزی کم نخواهید داشت.
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